

Yinhao (YH) 白皮书 v1.0

合约地址: TN4TRz3xgre5mEsTNPqDUsRvWvKF1MxwC3

官网: www.yinhao.me

日期: 2025 年 9 月

English Version

1. Project Introduction

Yinhao (YH) is a standard TRC20 token built on the TRON blockchain with a total supply of 100 billion and 6 decimals. The token is designed to provide a transparent, secure, and easy-to-integrate foundation for digital asset payments, settlements, asset management, and future applications.

2. Technical Features

1. Standard TRC20 protocol: Fully compatible with TRON wallets, exchanges, and DApps.
2. Fixed supply, no minting: 100 billion YH are minted once at deployment and cannot be increased, ensuring scarcity and transparency.
3. Decentralized operation: No admin privileges, no backdoors, fully deployed on the TRON blockchain.
4. High compatibility: Compiled with Solidity 0.8.x, includes overflow checks and standard events for higher security.

3. Tokenomics

- Token Name: Yinhao
- Symbol: YH
- Decimals: 6
- Total Supply: 100,000,000,000 YH
- Initial Distribution: All tokens allocated to deployer, gradually released for community and ecosystem use.

4. Use Cases

1. Payment tool: Used for payments, transfers, and settlements with partner merchants.
2. Asset management: Easily track and manage funds within blockchain wallets.
3. DApp integration: Can be integrated into TRON ecosystem DApps (DeFi, NFT, GameFi, etc.).
4. Community incentives: Used as rewards for ecosystem participants.

5. Security & Audit

- Developed with Solidity 0.8.x, with built-in overflow/underflow checks.
- Simple logic: No minting, no burning, no admin privileges.
- Completed self-audit confirming no backdoors.
- Audit report submitted via Tronscan.

6. Roadmap

- 2025 Q3: Token issuance, complete Tronscan verification and logo submission.
- 2025 Q4: Launch website and community, start DApp pilot integrations.
- 2026: Expand to broader payment and DeFi scenarios.

7. Disclaimer

Yinhao (YH) is a blockchain token and does not represent any equity or profit guarantee.

Users assume all risks when using, holding, or transferring YH.

The project team is not responsible for token price fluctuations or third-party usage.

中文版

一、项目简介

Yinhao (YH) 是基于 TRON 区块链开发的标准 TRC20 代币，总发行量为 1000 亿枚，精度 6 位。该代币旨在为数字资产生态提供一个透明、安全、易于集成的基础代币工具，用于支付、清算、资产管理及未来多样化应用场景。

二、技术特性

1. 标准 TRC20 协议：完全兼容 TRON 生态钱包、交易所和 DApp。
2. 固定总量，无增发：1000 亿 YH 一次性铸造完成，部署后不可增发，确保稀缺性与透明度。
3. 去中心化运行：无管理员权限，无后门代码，合约完全在 TRON 公链上运行。
4. 高兼容性：使用 Solidity 0.8.x 编译，支持溢出检查和标准事件，安全性高。

三、代币经济模型

- 代币名称：Yinhao
- 代币符号：YH
- 精度：6
- 总发行量：100,000,000,000 YH
- 初始分配：全部分配至部署者地址，由社区与应用场景逐步释放。

四、应用场景

1. 支付工具：用于合作商户的支付、转账、结算。
2. 资产管理：结合区块链钱包，便捷地记录和追踪资金流向。
3. 去中心化应用（DApp）：可集成至 TRON 生态内的多种 DApp（DeFi、NFT、GameFi 等）。
4. 社区激励：作为激励机制，奖励生态参与者。

五、安全与审计

- 采用 Solidity 0.8.x 编写，自动带有溢出/下溢检查机制。
- 合约逻辑简洁：无增发、无销毁、无管理员权限。
- 已完成自审安全审计，确认无后门逻辑。
- 审计报告见 Tronscan 提交文档。

六、路线图

- 2025 Q3：代币发行，完成 Tronscan 验证与 Logo 上链。
- 2025 Q4：官网与社区建设，启动 DApp 测试合作。
- 2026：推进更多支付和 DeFi 场景落地。

七、免责声明

Yinhao (YH) 是一种区块链代币，不代表任何股权或收益承诺。

用户在使用、持有或转移 YH 时，应自行承担风险。

项目方不对代币价格波动或第三方应用使用承担责任。

